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ÚVODNÍ SLOVO STAROSTY 

Vážení spoluobčané, 
   dostáváte do rukou obnovený Choltický zpravodaj, 
jehož účelem je informovat Vás o dění v našem 
městysi. 
   Zpravodaj by měl vycházet nejpozději do 10 dnů po 
veřejném zasedání zastupitelstva a bude Vás 
informovat o tom, co zastupitelstvo projednávalo, 
dále přinese informace o dění v naší obci v předešlém 
období a dozvíte se také plány akcí na nejbližší dny      
a týdny. Zastupitelstvo Vás také bude dopředu 
informovat o záměrech, které se chystá projednávat. 
Prostor bude dán i informacím z našich škol, dozvíte 
se opět, co je nového například u hasičů.  
   Spolu s již zavedeným sportovním Slavojáčkem tak 
získáte ucelený zdroj informací a dění v naší obci Vám 
tak již nebude cizí. Týmu, který tyto noviny bude 
připravovat, přeji, aby ve svém úsilí vytrval. Z mé 
strany může očekávat maximální podporu. 
                 Mgr. Tomáš Bolek, starosta městyse Choltice 
 

CO NÁS ČEKÁ NA ÚVOD 

   Je to sice pár dní, co se konalo ustavující zasedání 
nového zastupitelstva, ale jeho členové se již dávají do 
práce. Začínají se scházet výbory a odborné komise     
a máme za sebou také první poradu starosty. Zasedání 
zastupitelstva, které je na rozdíl od běžných porad 
starosty přístupné veřejnosti, se bude konat 
pravděpodobně 20. prosince. Do té doby budou 
zastupitelé na poradách diskutovat nad velice 
důležitými tématy, aby mohli na veřejném zasedání 
zodpovědně hlasováním rozhodnout. A na čem je 
třeba se domluvit? 
   Tím nejdůležitějším bude rozhodnutí o vzetí si úvěrů 
na dofinancování zateplení budovy ZŠ a dofinancování 
rekonstrukce budovy čp. 5 – starého zámku. První 
akce vyžaduje získat úvěr ve výši cca pět milionů 
korun, ta druhá úvěr ve výši zhruba dva miliony korun. 
Splácení těchto úvěrů bude pro naši obec velice 
namáhavé, ještě čtyři roky budeme splácet kanalizaci, 
ale přínos z realizace obou staveb by nám měl 
v budoucnu vynahradit případné strádání. Zateplením 
školy budeme ročně šetřit drahé energie, rekonstrukcí 
starého zámku bychom měli získat zázemí pro kulturní 
akce pořádané na zámeckém nádvoří. Podrobnější 

informace připravíme do dalšího čísla Choltického 
zpravodaje. 
   Zastupitelstvo bude také projednávat záměr prodat 
pozemek u „Lesovny“ na stavbu rodinných domů, 
prodej pozemků u „Jedousovského kravína“ pro 
podnikatelské účely, pronájem vhodných prostor pro 
kadeřnictví a masérské služby, pronájem rybníků, 
situaci na choltickém nádraží atd. Uskuteční se též 
jednání s týmem architektů nad novým územním 
plánem. 
   Čeká nás náročný konec roku. Ale vedle těchto 
velice odpovědných záležitostí se chystá tradiční 
„Klanění Tří králů“ a milé koncerty dětí v naší zámecké 
kapli.                                                       Mgr. Tomáš Bolek 
 

REKONSTRUKCE STARÉHO ZÁMKU, ČP. 5 
(RENESANČNÍ ZÁMEK) 

   Dne 2. listopadu obdržel městys Choltice dopis od 
Regionální rady soudržnosti Severovýchod o schválení 
projektu „Rekonstrukce renesančního zámku, čp. 5“    
a o poskytnutí dotace z Regionálního operačního 
programu NUTS II Severovýchod. Výše dotace je 
12 459 000 Kč, celkové náklady projektu jsou 
14 878 000 Kč. Tyto náklady je možné pomocí 
výběrových řízení snížit a ušetřit tak obecní finance. 
Cílem rekonstrukce je navrátit budově původní 
renesanční vzhled a vytvořit prostory pro zámeckou 
expozici – pro služby návštěvníků zámeckého areálu 
(nová pokladna, prodejna upomínkových předmětů, 
výstavní sál a WC pro veřejnost a personál), zázemí 
pro správce zámku a průvodce. 
   Stavební práce by měly začít v červnu 2011                
a rekonstrukce by měla být dokončena v prosinci 
2012.                                                       Mgr. Tomáš Bolek 
 

PODZIMNÍ A ZIMNÍ ÚKLID 

   Pracovní skupina pod vedením Petra Bocha pracuje 
na úklidu listí, dosekávají se ještě trávníky a začíná se 
s prořezáváním stromů a keřů.  
   Tato činnost bude pokračovat s ohledem na 
klimatické podmínky. Jednání o zajištění zimní údržby 
komunikací budou nyní probíhat, bude zveřejněna 
poptávka na úklid sněhu z ulic. Dojde k posílení 
ručního úklidu o jednoho pracovníka. 

 Mgr. Tomáš Bolek 

CCHHOOLLTTIICCKKÝÝ    ZZPPRRAAVVOODDAAJJ  



ZÁPIS Z USTAVUJÍCÍHO ZASEDÁNÍ 
ZASTUPITELSTVA MĚSTYSE CHOLTICE, 
KONANÉHO DNE 8. LISTOPADU OD 19 
HODIN VE SLAVNOSTNÍ SÍNI ZÁMECKÉ 

RESTAURACE V CHOLTICÍCH 
   Zasedání zastupitelstva městyse Choltice (dále jen 
jako „zastupitelstvo“) bylo zahájeno dosavadním 
starostou obce Ing. Janem Málkem (dále jako 
„předsedající“). Předsedající schůze konstatoval, že 
zasedání bylo řádně svoláno a je přítomno 11 členů 
zastupitelstva, což je 100 procent z celkového počtu 
všech členů zastupitelstva. Zastupitelstvo je 
usnášeníschopné.  
   Předsedající představil předjednané body programu 
ustavujícího zasedání novému zastupitelstvu                      
a přítomným občanům. 
Bod jednání č. 1: Složení slibu členy zastupitelstva 

a) Složení slibu členy zastupitelstva 
   Předsedající vyzval přítomné členy zastupitelstva ke 
složení slibu. Předsedající přečetl slib a jmenovitě 
vyzval členy zastupitelstva dle abecedy ke složení slibu 
pronesením slova „slibuji“ a podpisem na 
připraveném archu. Žádný člen zastupitelstva 
neodmítl složit slib ani nesložil slib s výhradou. Každý 
ze členů obdržel od předsedajícího pamětní list se 
slibem zastupitele. 

b) Určení ověřovatelů a zapisovatele 
   Zastupitelstvo městyse Choltice určuje ověřovateli 
zápisu Zdeňka Kolbabu a Pavla Kváče, zapisovatelem 
Bc. Lukáše Sůru (pro: 11, proti: 0, zdrželi se: 0). 

c) Schválení programu 
   Zastupitelstvo městyse Choltice schvaluje následující 
program ustavujícího zasedání: 
- složení slibu členů zastupitelstva 
- volba starosty 
- volba místostarosty 
- výbory a komise 
- pověření osob k uzavírání manželství a k provádění 

obřadů městyse 
- doplnění programu o: rozhodnutí o odměnách za 

výkon funkce neuvolněných členů zastupitelstva 
Výsledek hlasování: pro: 11, proti: 0, zdrželi se: 0 
Bod jednání č. 2: Volba starosty 

a) Určení, které funkce budou členové 
zastupitelstva vykonávat jako dlouhodobě 
uvolnění 

   Zastupitelstvo městyse určuje, aby starosta byl 
uvolněn pro výkon funkce a místostarosta neuvolněn 
pro výkon funkce (pro: 11, proti: 0, zdrželi se: 0). 

b) Určení způsobu volby starosty a místostarosty 
   Zastupitelstvo městyse Choltice schvaluje veřejný 
způsob volby starosty a místostarosty městyse (pro: 
10, proti: 1, zdrželi se: 0). 

c) Volba starosty 
   Předsedající vyzval zastupitele, aby navrhli starostu. 
Do funkce byl navržen Mgr. Tomáš Bolek, který 
s kandidaturou souhlasil. Zastupitelka Ing. Marie 
Fižová informovala veřejnost o pokusu navrhnout do 
funkce starosty Mgr. Jana Pavlíka, který kandidaturu 
odmítl. 
   Zastupitelstvo městyse Choltice volí Mgr. Tomáše 
Bolka do funkce starosty městyse (pro: 8, proti: 0, 
zdrželi se: 3). 

   Odstupující starosta Ing. Jan Málek předal funkci 
předsedajícího nově zvolenému starostovi               
Mgr. Tomáši Bolkovi, ten se ujal funkce a poděkoval 
odstupujícímu starostovi za dobře vykonanou práci. 
Veřejnost i nově zvolené zastupitelstvo poděkovalo 
Ing. Janu Málkovi dlouhým potleskem vestoje. 
Bod jednání č. 3: Volba místostarosty 
   Předsedající navrhl jako místostarostu Mgr. Jana 
Pavlíka, jmenovaný s kandidaturou souhlasil. 
Protinávrhy vzneseny nebyly. 
   Zastupitelstvo městyse Choltice volí Mgr. Jana 
Pavlíka do funkce místostarosty městyse (pro: 10, 
proti: 0, zdrželi se: 1). 
   Nově zvolený místostarosta pronesl krátký                        
a optimistický proslov. 
Bod jednání č. 4: Výbory a komise 

a) Zřízení finančního výboru a volba předsedy           
a členů 

   Zastupitelstvo městyse Choltice zřizuje finanční 
výbor a volí do funkce předsedy finančního výboru 
Miroslava Šupíka a do funkce členů finančního výboru 
Ing. Josefa Bartáka a Ing. Miroslava Horáka (pro: 6, 
proti: 3, zdrželi se: 2). 
   Před zahájením hlasování byl starostou městyse 
zodpovězen dotaz Ing. Marie Fižové o tom, proč 
nebyla protistrana přizvána do finančního výboru.  
   Zastupitelka Jana Augustinová následně vznesla 
protinávrh, na předsedkyni finančního výboru navrhla 
Ing. Marii Fižovou. Výsledek hlasování: pro: 4, proti: 6, 
zdrželi se: 1 – návrh nebyl schválen. 
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b) Zřízení kontrolního výboru a volba předsedy a 
členů 

   Zastupitelstvo městyse Choltice zřizuje kontrolní 
výbor a volí do funkce předsedy kontrolního výboru 
Zdeňka Kolbabu a do funkce členů kontrolního výboru 
Stanislava Houfa a Mgr. Václava Čermáka (pro: 11, 
proti: 0, zdrželi se: 0). 
   Předsedové obou výborů krátce pohovořili o svých 
plánech v čele jednotlivých výborů. 

c) Zřízení komisí, volba předsedů a členů 
   Předsedající zdůvodnil zřízení komisí, zdůvodnil 
výběr jejich předsedů a členů. 
   Zastupitelstvo městyse Choltice bere na vědomí 
zřízení komisí a ustanovení předsedů komisí (seznam 
komisí s jejich předsedy a členy najdete na poslední 
straně Choltického zpravodaje). 
   Předsedové komisí představili následně svoji práci a 
vize činnosti. 
Bod jednání č. 5: Pověření osob k uzavírání 
manželství a k provádění obřadů městyse 
   Zastupitelstvo městyse Choltice pověřuje k uzavírání 
manželství a k provádění obřadů městyse starostu, 
místostarostu a zastupitele Ing. Miroslava Horáka 
(pro: 11, proti: 0, zdrželi se: 0). 
Bod jednání č. 6: Rozhodnutí o odměnách za výkon 
funkce neuvolněných členů zastupitelstva 
   Zastupitelstvo městyse Choltice stanoví od                  
8. listopadu měsíční odměnu neuvolněným členům 
zastupitelstva ve výši 800 Kč a měsíční odměnu 
neuvolněnému místostarostovi ve výši 4000 Kč (pro: 
11, proti: 0, zdrželi se: 0). 
Bod jednání č. 7: Diskuse 

 Proč není Jan Čermák v zastupitelstvu, když byl 
řádně zvolen? 

„Jan Čermák se vzdal mandátu zastupitele.“ Jan 
Čermák následně osobně vysvětlil přítomným důvody 
odstoupení. 

 Bude vybudován přístřešek pro cestující na 
vlakovém nádraží místo shořelé nádražní budovy? 

„Bylo zahájeno jednání se Správou železniční                
a dopravní cesty o zřízení přístřešku a zajištění 
osvětlení a přístupové cesty k nádraží.“ 

 Budou se zveřejňovat informace o hlasování 
jednotlivých zastupitelů? 

„Pokud bude schváleno zastupitelstvem, bude 
hlasování zaznamenáváno a veřejně přístupné.“ 

 Jak daleko je změna územního plánu? 
„Předpokládané předložení územního plánu 
k připomínkování je ve druhém kvartále roku 2011.“ 

 Jaká je plánovaná budoucnost koupaliště? 
„Rádi bychom jej zprovoznili, budou-li finance, 
nájemce atd.“ 
   Přesedající ukončil ustavující zasedání zastupitelstva 
ve 20.20 hodin. 

SPLATNOST POPLATKŮ 

   Úřad městyse Choltice upozorňuje občany na 
termíny splatnosti místních poplatků a stočného. 
S ohledem na uplynutí termínu splatnosti místního 
poplatku ze psů (31. března), místního poplatku za 
provoz systému shromažďování, sběr, přepravu, 
třídění, využívání a odstraňování komunálních odpadů 
(TKO – 31. března a 30. září) a termínu pro úhradu 
stočného (31. března a 30. června) vyzývá Úřad 
městyse Choltice občany, kteří tyto platby dosud 
neuhradili, aby tak učinili nejdéle do konce měsíce 
listopadu a předešli tak zbytečným nepříjemnostem 
spojeným s vymáháním dlužných pohledávek. 
Děkujeme za pochopení.                     Mgr. Tomáš Bolek 
 

KRÁTCE 

 Dne 9. prosince od 8.30 do 14.00 hodin dojde 
k přerušení dodávky elektřiny v městysi Choltice, 
v ulici Větrná, U Pošty a v části ulice Pardubická. 
Bližší informace se můžete dozvědět na telefonní 
lince 840 850 860. 

 Dne 11. prosince se uskuteční již tradiční 
předvánoční akce Klanění Tří králů. Přijďte se 
podívat na zámecké nádvoří, kde budete moci na 
„jarmarku“ také nakoupit malé vánoční dárky.  

 Knihovnice místní knihovny v Cholticích Zdeňka 
Houfová zabezpečuje od 10. listopadu také hlášení 
místního rozhlasu. Proto texty, které chcete 
rozhlasem zveřejnit, předávejte do knihovny. 

 Úřad městyse Choltice žádá občany městyse, aby 
neparkovali vozidla a přívěsy na veřejných 
travnatých plochách lemujících komunikace. Tyto 
plochy nejsou k parkování určeny. Brání tím 
provádění údržby a opakovaným parkováním je 
tato veřejná zeleň poškozována. Parkování je 
umožněno jen na přístupové cestě k objektu. 

 V případě, že byste rádi kontaktovali s nějakým 
problémem či žádostí o radu svého zastupitele, 
můžete využít jeho obecního e-mailu, který je ve 
tvaru příjmení@choltice.cz (místo slova „příjmení“ 
před zavináč napište příjmení zastupitele). 
Starostu Mgr. Tomáše Bolka zastihnete na e-
mailové adrese starosta@choltice.cz či na 
telefonním čísle 606 660 226. 
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vendula.fizova@gmail.com 
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ČINNOSTI ZAJIŠŤOVANÉ ZASTUPITELI  

Mgr. Tomáš Bolek (SNK pro Choltice, Ledec                       
a Podhorky), starosta 
- je zodpovědný za rozvoj městyse a jeho místních 

částí 
- zastupuje městys při jednáních a plní funkci 

statutárního orgánu 
- zodpovídá za veškerou činnost v městysi 
- zodpovídá za včasné objednání přezkoumání 

hospodaření obce 
- plní úkoly zaměstnavatele 
- odpovídá za informování veřejnosti o činnosti obce 
- zabezpečuje výkon přenesené působnosti 
- svolává a řídí zasedání zastupitelstva městyse 
- řídí a zodpovídá za činnost zastupitelů 
- zastupuje městys při jednáních svazku obcí 
Mgr. Jan Pavlík (SNK pro Choltice, Ledec a Podhorky), 
místostarosta, předseda komise školní 
- zastupuje starostu v jeho nepřítomnosti 
- dohlíží na dodržování právních předpisů na úseku 

samostatné působnosti 
- dohlíží na zajišťování potřeb pro rozvoj mládeže 

předškolního a školního věku 
- členové: PhDr. Jan Šponer 
Miroslav Šupík (SNK pro Choltice, Ledec a Podhorky), 
předseda finančního výboru 
- kontroluje hospodaření s majetkem městyse                

a s finančními prostředky 
- tvoří návrh rozpočtu obce 
- provádí změny rozpočtu obce 
- členové: Ing. Josef Barták, Ing. Miroslav Horák 
Zdeněk Kolbaba (KSČM), předseda kontrolního výboru 

- kontroluje dodržování právních předpisů na úseku 
samostatné působnosti 

- kontroluje plnění usnesení zastupitelstva městyse 
- kontroluje hospodaření městyse 
- navrhuje členy komisí pro výběrová řízení 
- členové: Stanislav Houf, Mgr. Václav Čermák 
Ing. Miroslav Horák (SNK pro Choltice, Ledec                     
a Podhorky), předseda stavební komise 
- dohlíží na stavební činnost prováděnou městysem 
- posuzuje žádosti o stavební povolení 
- posuzuje stav obecních staveb a navrhuje potřebná 

opatření 
- členové: Michal Horák, Pavel Vančura, Martin Čermák 

Jana Augustinová (Choltice 21. století), předsedkyně 
komise kulturní 
- ve spolupráci s místní knihovnou organizuje kulturní 

činnost 
- členové: Hana Kolářová, Pavel Kváč 
Hana Kolářová (Choltice 21. století), předsedkyně 
komise pro občanské záležitosti 
- zajišťuje vítání občánků a životní výročí občanů 

- zajišťuje uspokojování potřeb obyvatelů domu pro 
seniory a domu s chráněnými byty 

- spolupracuje s Klubem důchodců 
- členky: Jana Koláčná, Dagmar Heblíková 
Pavel Kváč (Slavoj), předseda komise sportovní 
- spolupracuje se sportovními kluby, oddíly                          

a zájmovými sdruženími 
- zpracovává plán sportovních akcí 
- členové: Richard Peml, Pavel Kožený 
Pavel Vančura (SNK za rozvoj a bezpečnost Choltic), 
předseda komise pořádkové 
- dohlíží na pořádek a využívání veřejných 

prostranství městyse 
- dohlíží na dodržování obecně závazných vyhlášek 
- spolupracuje s přestupkovou komisí při Městském 

úřadě Přelouč 
- členové: Jan Čermák (r. 1944), PhDr. Jan Šponer 
Bc. Lukáš Sůra (SNK pro Choltice, Ledec a Podhorky), 
předseda komise pro informace 
- zpracovává zápisy z porad a zasedání zastupitelstva 

a dohlíží na jejich zveřejňování 
- připravuje Choltický zpravodaj 
- dohlíží na kvalitu webovských stránek městyse 
- předává občanům vhodným způsobem informace            

o dění v městysi 
- zajišťuje prezentaci a propagaci městyse 
- členové: Milan Barvíř, Bc. Blanka Barvířová, Vendula 

Fižová 
Ing. Marie Fižová (Choltice 21. století), předsedkyně 
komise pro památky 
- zpracovává návrhy na využití zámeckého areálu 
- dohlíží na provoz muzea 
- dohlíží na památky zapsané v ÚSP ministerstva 

kultury a na další drobné památky 
- členky: Marie Marková, Jitka Niklasová 
Je zřízena také komise pro životní prostředí, jejímž 
předsedou je František Peml (není členem 
zastupitelstva). 
- dohlíží na ochranu životního prostředí 
- dohlíží na hospodaření v obecních lesích a rybnících 
- člen: Pavel Perner 
Místní části Ledec a Podhorky pomáhá spravovat 
osadní výbor, jehož předsedou je Petr Hlína. 
- předkládá zastupitelstvu návrhy týkající se rozvoje 

místních částí 
- vyjadřuje se k návrhům předkládaným zastupitelstvu 

k rozhodnutí, pokud se týkají místních částí 

- vyjadřuje se k připomínkám a podnětům 
předkládaných občany místních částí, kteří jsou 
hlášeni k trvalému pobytu v části obce, orgánům 
obce 

Nejpozději do 20. prosince, kdy bude pravděpodobně 
další zasedání zastupitelstva, budou komise doplněny 
o další členy. 
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